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Justerat : 2010 -  
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Tjänstemän vid idrottsförvaltningen: 
Tommy Ågren 
Per-Arne Carlsson 
 
Lennart Öström, sekreterare 
Bo Olsson, sekreterare 
 
 
§ 1 
Fastställande av dagordningen 
 
BESLUT 

Handikapprådet beslutar att fastställa dagordningen enligt förvaltningens förslag. 
 
§ 2 
Justering av dagens protokoll 
 
BESLUT 

Ordförande Dolores Back och Boris Samuelsson, utses att justera dagens proto-
koll. 

 



 
§ 3 
Bordlagda frågor 
 
Översyn av stadens lokaler vad gäller utrustning för hörselskadade 
Bo Olsson redovisade de förfrågningar han gjort. Det är inga anläggningar av de som till-
frågats som har hörselslingor i lokalerna. Däremot finns en bärbar anläggning att låna vid 
behov, dock är informationen bristfällig om att den finns. Förvaltningen arbetar vidare med 
att kartlägga om var det finns hörselslingor 
 
BESLUT 
Rådet beslöt att invänta en slutgiltig redogörelse innan rådet tar ställning i frågan. 
 
 
§ 4 
Information från idrottsförvaltningen 
 
Investeringsplan för 2010 
Åke Roxberger redovisade investeringsbudgeten för 2010. Ramen uppgår till 250 mnkr och 
täcker redan påbörjade projekt. Ett begränsat utrymme finns för några få mindre invester-
ingar vilket kan bli problem om det kommer behov av ombyggnationer. 
 
Av de medel på 10 mnkr som är avsatta för tillgänglighetsåtgärder föreslår förvaltningen 
följande fördelning: 
 
Handikappbadet, Stora Sköndal  6,0 mnkr 
Beckomberga sim- och idrottshall 1,3 mnkr 
Hellasgården   0,2 mnkr 
Hissar   0,5 mnkr 
Ofördelat/reserv  2,0 mnkr 
 
Handikappbadet och samtal med Stiftelsen Stora Sköndal 
Förvaltningen och stiftelsen är nu klara med en överenskommelse om handikappbadet och 
ett avtal kommer att undertecknas inom kort. Förvaltningen kommer efter avtalets teck-
nande att ansvara för investeringar, drift och de tekniska funktionerna. En omfattande reno-
vering kommer att ske av simbassängen och  byggnaderna. 
 
Övrig information 
Inger Båvner redovisade att jul och nyårshelgerna varit lugna och det mesta av förvalt-
ningen verksamheter fungerat bra. Förvaltningen fått mycket beröm för skötseln av de skid-
spår och plogade sjöisbanor som förvaltningen ansvarar för. 
 
Förvaltningen håller just nu på att färdigställa verksamhetsberättelsen och årbokslutet för 
2009. Driftbudgeten kommer att ge ett överskott . Det är svårt att beräkna intäkterna och 
förvaltningen har fått ett stort intäktstillskott i slutet av året. Av investeringsbudgeten är det 
ca 30 mnkr som inte förbrukats. Förhoppningsvis kommer dessa medel att få användas för 
2010. 



§ 5 
Uppföljning av rådets påpekanden / Balanslistan 
 
Roger Karlsson, ansvarig för idrottsförvaltningens fastighetsförvaltning, redovisade de de-
lar i balanslistan som åtgärdats och vad som kvarstår. Se bilaga till protokollet. 
 
Kvarstående arbeten är följande: 
- Högdalens sim och idrottshall Punktskrift i hissen. Levereras i februari 2010. 
- Skärholmens sim och idrottshall Utrymningsväg. Kontakt är tagen med trafikkonto-

ret, arbeten påbörjas under våren 2010 
    Lös ramp på vägg. Ej klart lösningar diskuteras 
- Stockholm stadion  Renovering av anläggningen pågår 
   Önskemål om bättre handikapplatser. Ej klart 
- Farsta sim och idrottshall  Ombyggnation påbörjas 2011 
 
 
§ 6 
Handikapprådets sammanträden 2010. 
 
Följande sammanträdesplan presenterades: 
 
Tillsammans med idrottsförvaltningen   Tillsammans med Globen 
 
19 januari 2 mars 27 april  16 februari  
11 maj 14 september   25 maj 
26 oktober 7 december   23 november (preliminär) 
 
Mötet den 2 mars föreslås vara i Enskede ridanläggning  
   
BESLUT 
Rådet fastställde sammanträdesplanen enligt förslaget 
 
§ 7 
Utbildning 
Rådet aktualiserade frågan om att förvaltningen bör arrangera en utbildning för personal 
m.fl. om hur man bemöter personer med funktionsnedsättning.  
 
Fanns inga inbjudningar till utbildning att redovisa 
 
§ 8 
Övriga frågor 
 
Boris Samuelsson aktualiserade ett problem han upptäckt i Hellasgårdens servering. Vid 
besök på Hellasgården med kolleger hade de blivit hänvisade att hänga av sig sina kläder i 
en källarlokal. En person med synnedsättning hade då slagit huvudet i en lågt sittande balk 
som inte varit utmärkt. Detta problem måste på något sätt åtgärdas. 
 
Förvaltningen svarade att vi kommer att ta upp frågan med Hellasgården. 
 

____________ 
Bilaga: Kvarvarande arbeten  
 




